
ZAPISNIK PRVE SEJE STROKOVNEGA SVETA ZA ZAŠČITO ŽIVALI V NOVI SESTAVI 

Datum seje: 9. 4. 2024 

Mesto seje: Ministrstvo za kmetijstvo, gospodarstvo in prehrano, soba 533 

Začetek seje: 13:30 

Prisotni člani:  

prof. dr. Alenka Dovč (Veterinarska fakulteta, Univerza v Ljubljani),  

izr. prof. dr. Ožbalt Podpečan (Veterinarska fakulteta, Univerza v Ljubljani), 

izr. prof. dr. Tina Klenovšek (Fakulteta za naravoslovje in matematiko, Univerza v Mariboru), 

izr. prof. dr. Janko Skok (Fakulteta za kmetijstvo in biosistemske vede, Univerza v Mariboru), 

prof. dr. Elena Bužan (Univerza na Primorskem, Oddelek za biodiverziteto). 

Ostali prisotni: 

Mateja Čalušić (Ministrica za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano), 

Eva Knez (državna sekretarka, MKGP), 

Mojca Stegovec (kabinet ministrice, MKGP), 

mag. Breda Hrovatin, (UVHVVR), 

Arnej Galjot (UVHVVR)  

Odsotni člani: 

izr. prof. dr. Manja Zupan Šemrov (Biotehniška fakulteta, Univerza v Ljubljani), 

Severina Iskrač (Društvo za zaščito živali Maribor). 

Predlagani dnevni red:   

1. Ugotovitev sklepčnosti in pregled dnevnega reda 

2. Kratka predstavitev članov strokovnega sveta 

3. Pregled dosedanjih aktivnosti Strokovnega sveta za zaščito živali (SSZŽ) 

4. Izbira predsednika, podpredsednika in tajnika ter sprejetje poslovnika 

5. Predlogi glede vsebinskih smernic za naslednje sestanke SSZŽ 

6. Razno 

7. Določitev datuma in kraja naslednjega sestanka 

 

V uvodu Breda Hrovatin pove, kaj je namen sestanka in kaj je SSZŽ. 

Ministrica Mateja Čalušić pozdravi člane novega Strokovnega sveta za zaščito živali in jim zaželi 

konstruktivno delo v mandatu 2023–2026. 

Nato sledi razprava na osnovi dnevnega reda. 

 

 



1. Svet je, glede na to, da sta odsotna samo dva člana SSZŽ, sklepčen. Z dnevnim redom se SSZŽ strinja. 

2. Sledi kratka predstavitev članov, na kateri se predstavi pet članov SSZŽ, ki so prisotni. 

3. Arnej Galjot na kratko našteje naloge SSZŽ in teme, s katerimi se je SSZŽ v preteklosti ukvarjal. 

4. Ožbalt Podpečan za predsednico predlaga Alenko Dovč na osnovi strokovnih kompetenc in 

dolgoletnih izkušenj v SSZŽ. Janko Skok nato za predsednico predlaga Manjo Zupan Šemrov z 

obrazložitvijo, da bi bilo dobro, če bi se predsedniška funkcija rotirala med različnimi strokami, ne samo 

veterinarsko. Po razpravi in predstavitvi kandidatke Alenke Dovč se kompromisno sprejme odločitev, 

da bo predsednica Alenka Dovč. 

Zaradi odsotnosti dveh članic se sprejme dogovor, da se funkciji podpredsednika in tajnika izvolita na 

naslednji seji. 

Prav tako se bo na naslednji seji sprejel poslovnik SSZŽ, za katerega se predlagajo nekatere spremembe 

(uskladitev nalog tajnika). 

5. Predsednica predlaga termin naslednjega sestanka (začetek junija). Arnej Galjot predlaga, da se 

obravnavata dve prošnji za presojo etičnosti postopkov na živalih. Člani se strinjajo, vsebino bodo dobili 

po elektronski pošti. Prav tako se dogovorijo, da se bodo usklajevali glede ostalih tem za naslednji 

sestanek. 

6. Pod razno ni bilo izpostavljenih tem. 

7. Naslednji sestanek SSZŽ bo v začetku junija, točen datum bo še usklajen. Kraj sestanka ostaja enak 

današnjemu. 

 

Zapisal: Predsednica: 

Arnej Galjot prof. dr. Alenka Dovč 
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